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اگر جامعه ما لائیک شد و مظاهر ضدارزشی گناه که موجب غضب پروردگار است سراپای جامعه را فراگرفت خسران جامعه

را دربر خواهد گرفت.

علمالهدی، نماینده ولی فقیه در استان خراسان رضوی؛ 

علمالهدی، نماینده ولی فقیه در استان خراسان رضوی در خطبههای نماز جمعه شهرستان مشهد اظهار کرد:

وضعیت امروز جامعه و کشور موقعیت بسیار حساسی است.

به گزارش اسپادانا خبر، او گفت:

از یک طرف فشار معضلات اقتصادی و معیشتی است و از طرف دیگر فرصتهای قابلتوجهی است که در عرصه جهانی در
مسیر ما قرار گرفته است. موضوعی که خصوصاً اقشار آسیبپذیر را تحت تأثیر قرار داده مشکلات اقتصادی، معیشتی و

گرانیهاست. این واقعیت ملموس همه مردم ماست. جراحی بزرگ اقتصادی طبیعتاً دارای عوارض و دردهایی است. وقتی
دولت بخواهد از جیب 4 هزار و 120 نفر میلیاردها دلار سرمایه کشور را بیرون کشیده و به جیب 74 میلیون جمعیت کشور

بریزد بدیهی است کار آسانی نیست و کسانی که رانتخواری میکردند طبیعتاً آرام نمینشینند و به دنبال جبران این سودها از
راههای دیگر خواهند بود لذا این موقعیتی است که دستگاههای اجرایی، قضایی و نهادهای حاکمیتی باید حرکت شدید داشته

باشند.

او ادامه داد:

امروز در قبال مشکلاتی که مردم ما را در تنگنا قرار داده یک سازمان نمیتواند بگوید که این مشکلات به من ارتباطی ندارد.
در مقابل ناراحتی و فشار بر مردم دستگاههای حاکمیتی اگر بخواهند بیتفاوت باشند مردم و خصوصاً فقرا و قشر آسیبپذیر
تحت تأثیر مشکلات معیشتی لطمات جبرانناپذیر میبینند. حاکمیت این کشور یک حاکمیت دینی است ولذا آنجایی که مردم و

کیان کشور را تهدید میکند همه مسئول هستند و باید به میدان بیایند و هم مردم و هم مسئولان موقعیتشناس باشند، مشکلات
را بشناسند، به میدان بیایند و به هم کمک کنند زیرا آنجایی که مردم در صحنه باشند همه مشکلات حل میشود.

امام جمعه مشهدگفت:

البته در کنار مشکلات یک سلسله فرصتهایی هم وجود دارد. ما در شرایطی هستیم که مسئله تحریم نه تنها خنثی میشود
بلکه حتی دشمن به بیاثر بودن آن اقرار دارد. از ابتدا هم اینکه میگفتند ما باید به برجام بسازیم فکر غلطی بود که البته

استمرار آن غلطتر است زیرا در هفتهای که گذشت فرصتهای پررونقی به خاطر دیپلماسی اقتصادی دولت برای جامعه ما
پیش آمد که بدون برجام و بی آنکه بخواهیم وابسته به خارج باشیم، این دیپلماسی میان ما و کشورهای همسایه و دوردست

برقرار شد. فروش یک نفتکش بزرگ و سفارش ساخت دو نفتکش دیگر برای ونزوئلا فرصت بسیار ارزشمندی بود و بهعلاوه آن
چندین نفر از روسای جمهور و مقامات عالیرتبه کشورهای همسایه هم که در هفته گذشته به تهران آمدند توافقنامههای

همکاری مؤثری را امضا کردند. 20 تفاهم همکاری با ونزوئلا و 17 تفاهم همکاری با کشورهای همسایه از جمله فرصتهایی
است که در توسعه صادرات میتواند کمک کند و در سایه آن میتوان اقتصاد کشور را به ثبات رساند البته سرمایهگذاران هم

باید به میدان بیایند و مردم هم باید کمک کنند تا بتوان مشکلات معیشتی کشور را برطرف کرد.
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او با تأکید بر ضرورت حفظ ارزشهای دینی در متن جامعه اظهار کرد:

در کنار شناخت مشکلات و مبادی آنها اگر بنا شد موقعیت دینی و اسلامی جامعه را حفظ کنیم تا برکات الهی ما را فرا بگیرد،
مشکلات ما حل شود و فرصتهای غیرقابلپیشبینی برای ما پیش بیاید باید ارزشهای دین که مورد رضای الهی است در

زندگی اجتماعی ما سایه بیفکند. اگر جامعه ما لائیک شد و مظاهر ضدارزشی گناه که موجب غضب پروردگار است سراپای
جامعه را فراگرفت خسران جامعه را دربر خواهد گرفت. اینطور نیست که گمان کنیم چون وابسته به عترت پروردگار هستیم،

خداوند متعال در همه حال برکات خود را بر ما نازل میکند زیرا این برکات وابسته به این است که بنده خدا باشیم و مظاهر
عبودیت او در سراسر زندگی اجتماعی ما رعایت شود و اگر لاابالیگری و بی بند و باری در عرصه زندگی اجتماعی ما ظاهر

شود همه موقعیت موجود خود را از دست خواهیم داد.
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